



Term 1 Examination

Student ID	:								
Student Name	:								
Subject Code & Name Semester & Year Lecturer/Examiner Duration	: : : : :	May Mr 1	ese La 2022 ang our 00						

INSTRUCTIONS TO CANDIDATES

- 1. This question paper consists of THREE (4) section questions:
 - Students are required to answer ALL SECTIONS.
- 2. Study the "REQUIRED" section of each question carefully. Then extract the data required for your answers from the information supplied.
- 3. Write your answers in blue or black ink/ballpoint. You can only use pencil for graphs, charts, diagrams, etc.
- 4. Begin your answer to each question on a new page.
- 5. All answers must be correctly numbered but need not be in numerical order.
- 6. Workings must be shown.
- 7. You may use a calculator provided the calculator gives no printout, has no word display facilities, is silent and cordless. The provision of batteries and their condition is your responsibility.
- 8. Marks may be lost through lack of neatness and poor presentation
- 9. Candidates are not allowed to bring any unauthorized materials except writing equipment into the Examination Hall. Electronic dictionaries are strictly prohibited.
- 10. This question paper must be submitted along with all used and/or unused rough papers and/or graph paper (if any). Candidates are NOT allowed to take any examination materials out of the examination hall.

WARNING:

EC Global Academy regards cheating as a most serious offence and will not hesitate to mete out the appropriate punitive actions according to the severity of the offence committed, and in accordance with the clauses stipulated in the Students' Handbook, up to and including expulsion from EC Global Academy

Total Number of pages = 3 (Including the cover page)

Term 1 Exam: Chinese 华文检定年中考

A. 理解文(4×2%=8%,*阅读短文,把正确答案圈起来)

老奶奶在屋后种了大片玉米。

Mark: _____/ 40%

一根肥美的玉米骄傲地说:"老奶奶一定先摘我,因为我好的玉米!"可是到了收成那天,老奶奶却没有把它摘走。	是今年长得最
"明天,明天她一定会把我摘走!"玉米自我安慰着。	
第二天,老奶奶又摘走一些玉米,就是没有摘下它。	
"明天,明天她一定会把我摘走!"玉米照旧自我安慰着。	•••••
日子一天一天过去了,老奶奶却再也没有来过。玉米非常是已经变得又干又硬,整个身体也好像要爆开来一样。它静静地就和玉米杆一起烂在地里了。	
有一天,老奶奶又出现了!她一边摘下玉米,一边说: "这好的玉米,用它来当种子,明年肯定能够种出更好更肥美的玉米	
1. 为什么玉米要自我安慰?	
A 它自恋肥美 B 老奶奶不肯摘走它 C 它又干	又硬
2. 请问文中里面的玉米表现出什么形象?	
A食物的形象 B东西的形象 C人的形	象
3. 请问本文要体现什么价值观?	
	年老才能收获
1. 如果要你为本文设一个标题名称, 哪个名称最适合?	
A.肥美的玉米 B.年老的玉米 C.老奶奶	种玉米记
3. 标点符号(10×1%=10%, *在短句中填上正确的标点符号)	
. 爷爷的院子里有很多植物有桃花梨树苹果树	_每年春天这
些树都开满了花。	
看见小丑滑稽的动作大家乐得哈哈大笑	
1	

3. "不不!你误会了我不是残疾人我是给别人送拐杖的
说着,他踢踢腿给老奶奶看,车上的人都笑了。
C. 构词(10×1%=10%)
1.
6. 我 7. 努 8. 吵 9. 美 10. 欢 他 用 热 华 接
开丽学球力游闹老课们篮迎
D. 词语接龙(6×2%=12%)
1. $\not \exists zh \check{a}ng$ $$
2. 学xué
3. 成 chéng 🗁 🗀